



Dear Friends,

in the sung declaration of love to summer **“Summer Sounds”** by Robert Goulet it says:

“Listen to the music of the carousel
The tingleingle, lingle of the
icecream bell”

When you hold this issue in your hands, summer will be at its height, and I wish us all a wonderful - not too hot - time. Some will be using the holidays to go on holiday, perhaps even to the European Convention in Ikast, Denmark. Others will be tidying up their gardens and reap the rewards of their efforts.

However you are spending your summer, I sincerely wish you a wonderful time with loved ones.

I will be going to the European Convention and am already looking forward to exchanging ideas with my colleagues from the other national umbrella organizations and to a great program with leaders from all the umbrella organizations. Maybe we'll see each other 😊.

Best wishes for the summer, Yours

Claudia Kloid
President EAASDC e.V.

President

Claudia Kloid

Rosmarinstraße 68a, 33106 Paderborn

Tel: +49 173/864 6279

E-Mail: president@eaasdc.eu

Liebe Freunde,

in der gesungenen Liebeserklärung an den Sommer „**Summer Sounds**“ von Robert Goulet heißt es:

„Lausche der Musik des Karussells
Das Tingelingeling der Eisglocke“

Wenn ihr diese Ausgabe in der Hand haltet, ist der Sommer gerade auf seiner Höhe, und ich wünsche uns allen eine schöne – nicht zu heiße – Zeit. Einige werden die Ferien nutzen, um in den Urlaub zu fahren, vielleicht sogar zur European Convention in Ikast / Dänemark. Andere bringen ihren Garten auf Vordermann und ernten die Früchte ihrer Bemühungen.

Wie auch immer ihr euren Sommer verbringt, ich wünsche Euch von Herzen eine schöne Zeit mit lieben Menschen.

Ich werde zur European Convention fahren und freue mich schon auf den Austausch mit meinen Kolleginnen und Kollegen der anderen nationalen Dachverbände und auf ein schönes Programm mit Leadern aus allen Dachverbänden. Vielleicht sieht man sich ja 😊.

Sommerliche Grüße, Eure

Claudia Kloid
Präsidentin EAASDC e.V.